
 
 
 
 
 
Åkersberga den 22 Oktober 2023 
 
Interpella)on gällande översyn av skolfas)gheter 
 
Ställd 5ll Utbildningsnämndens ordförande Hampe Klein 
 
Vi senaste nämndsammanträdet för Utbildningsnämnden diskuterades en översyn av 
skollokaler och skolgårdar, speciellt med hänsyn 5ll Ljusterö förskola.  
Vi ser det som väldigt posi5vt aI det pågår en översyn då vi ser aI många av våra förskolor 
och skolor är i stort renoveringsbehov och aI många skolgårdar behöver ses över. DeIa är 
vik5gt både ur eI arbetsmiljö-och säkerhetsperspek5v men även i en pedagogisk synvinkel. 
Lokalernas uLormning är en vik5g del av den psyko-social miljön och kan påverka både 
samspel och inlärning.  Både skolans och förskolans miljöer behöver vara anpassade 5ll 
gruppens storlek. Utemiljön ska inbjuda 5ll ak5vitet och lek, underläIa för personalen aI 
hålla uppsikt och bidra 5ll trygghet.  
 
Mot bakgrund av deIa så ställer jag följande frågor:  
 

1. Hur ser 5dsplanen ut för översynen? 
2. Vilka kriterier utgår översynen från? 
3. Hur säkerställer vi naturpedagogiska skolgårdar som inbjuder 5ll rörelse? 
4. Hur säkerställer vi trygga och socialt utvecklande skolgårdar? 
5. Hur säkerställer vi en inre miljö som är trygg och s5mulerar 5ll lärande?  
6. Hur säkerställer vi aI lokalernas uLormning är anpassad 5ll gruppernas storlek? 

 
 
För Miljöpar5et 
Viktoria Köppä 
 
 
 
 
 
 

 


